

CarGurus Assets Trademark Usage Guidelines

The following Trademark Usage Guidelines (the “Guidelines”) show proper (and improper) use of the CarGurus digital assets, including without limitation badges, (collectively, “CarGurus Assets”) and shall be followed by all parties authorized to use the CarGurus Assets by CarGurus. By downloading the CarGurus Assets you agree to comply with these Guidelines.

- Always use the approved artwork for the CarGurus Assets that has been made available to you at the applicable websites below. These are the only versions of the CarGurus Assets that you are authorized to use.
 - US:
<https://insights.cargurus.com/top-dealer/usa/home>
 - UK
<https://insights.cargurus.com/top-dealer/uk/home>
 - Canada (English):
<https://insights.cargurus.com/top-dealer/can-eng/home>
 - Canada (French):
<https://insights.cargurus.com/top-dealer/can-fr/home>
- Always maintain the original proportions of the CarGurus Assets when resizing the approved artwork. You must ensure that the CarGurus Assets are clear and legible in their entirety. Do NOT enlarge the downloaded file by more than 20% or reduce it by more than 15% to avoid distortion.
- Always display the CarGurus Assets with sufficient clear space to separate the CarGurus Assets from other images, copy, etc. Leave a space that is at least 20% of the height/width of the CarGurus Assets on all sides.
- Always display the CarGurus Assets in their entirety. Ensure that the 20% guideline is followed and that no element of the CarGurus Assets is ever cut-off.
- You may NOT do any of the following:
 - Stretch or condense the CarGurus Assets
 - Change the colors of the CarGurus Assets
 - Change the logotype of the CarGurus Assets
 - Add or delete any additional graphic or textual element to the CarGurus Assets
 - Rearrange the elements of the CarGurus Assets
 - Remove any trademark symbol (i.e., ® or ™ or ™) applied to the CarGurus Assets
 - Display any element of the CarGurus Assets separate and apart from the whole
 - Rotate or flip the CarGurus Assets or otherwise display the CarGurus Assets on an angle
 - Use the CarGurus Assets within narrative text
 - Pair the CarGurus Assets with any other name, logo or graphic element

- Create a new logo that incorporates one of the CarGurus Assets

If you have any questions regarding the Guidelines, please contact legal@cargurus.com.

Directives sur l'utilisation des actifs CarGurus protégés par marque de commerce

Les directives suivantes sur l'utilisation des marques de commerce (les « Directives ») décrivent l'utilisation correcte (et incorrecte) des actifs numériques de CarGurus, notamment des badges, (collectivement, les « Actifs CarGurus ») et doivent être respectées par toutes les parties autorisées à utiliser les Actifs CarGurus par CarGurus. En téléchargeant les Actifs CarGurus, vous acceptez de vous conformer à ces directives.

- Utilisez toujours les graphismes approuvés pour les Actifs CarGurus qui sont mis à votre disposition sur les sites Web applicables ci-dessous. Ce sont les seuls modèles d'Actifs CarGurus que nous vous autorisons à utiliser.
 - États-Unis :
<https://insights.cargurus.com/top-dealer/usa/home>
 - Royaume-Uni :
<https://insights.cargurus.com/top-dealer/uk/home>
 - Canada (anglais) :
<https://insights.cargurus.com/top-dealer/can-eng/home>
 - Canada (français) :
<https://insights.cargurus.com/top-dealer/can-fr/home>
- Si vous redimensionnez les graphismes approuvés, conservez toujours les proportions d'origine des Actifs CarGurus. Veillez à ce que les Actifs CarGurus soient visibles et lisibles en totalité. Pour éviter toute distorsion de l'image, il ne faut PAS agrandir le fichier de plus de 20 % ni le réduire de plus de 15 %.
- Affichez toujours les Actifs CarGurus en laissant suffisamment d'espace libre pour distinguer les Actifs CarGurus des autres images, textes, etc. Laissez un espace d'au moins 20 % de la hauteur/largeur des Actifs CarGurus sur tous les côtés.
- Les Actifs CarGurus doivent toujours être visibles en totalité. Veillez à ce que la directive des 20 % soit respectée et qu'aucun élément des Actifs CarGurus ne soit rogné et ce, en tout temps.
- Vous n'avez PAS l'autorisation d'effectuer les actions suivantes :
 - Étirer ou rétrécir les Actifs CarGurus
 - Changer les couleurs des Actifs CarGurus
 - Changer le logotype des Actifs CarGurus
 - Ajouter ou supprimer des éléments graphiques ou textuels sur les Actifs CarGurus
 - Modifier la disposition de tout élément des Actifs CarGurus
 - Supprimer tout symbole de marque de commerce (® ou ^{MD} ou TM ou ^{MC} ou SM) figurant sur les Actifs CarGurus
 - Séparer tout élément des Actifs CarGurus de l'ensemble

- Faire pivoter ou retourner les Actifs CarGurus ou les présenter sous tout autre angle différent de l'angle d'origine
- Utiliser les Actifs CarGurus dans un texte
- Associer les Actifs CarGurus à tout autre nom, logo ou élément graphique
- Créer un logo intégrant un des Actifs CarGurus

Si vous avez des questions concernant ces directives, veuillez nous écrire à l'adresse legal@cargurus.com.